

START 星美术馆放映计划 I

展期： 2024 年 3 月 9 日-4 月 14 日

地点： START 星美术馆

策展团队： START 星美术馆

START 星美术馆首度开启的“放映计划 I”将于 2024 年 3 月 9 日到 4 月 14 日对外开放，这是星美术馆长期放映计划的第一篇。未来每年星美术馆将以“放映计划”作为年度开篇，系统性地梳理国际影像艺术的历史性线索以及当下发生的艺术家创作成就。

今年首度开启的“放映计划 I”以研究学者随机推荐抽取的方式，呈现 21 位来自全球包括中国、瑞士、美国、德国、新加坡等不同区域不同世代的艺术家作品。艺术家边云翔、陈熹、亚历克斯·达·科特（Alex Da Corte）、大悲宇宙、冯骏原、高洁、关小、李然、梁宇珏、刘窗、沙赫瑞亚尔·纳沙特（Shahryar Nashat）、瑞秋·罗斯（Rachel Rose）、黑特·史德耶尔（Hito Steyerl）、蔡宇潇、余锦鹰等将呈现各自的精彩创作于本次展览之中。

START 星美术馆以开创性的方式呈现自己的办馆理念和特色。该项目是本馆长期研究展览计划的一部分。它与其同期推出的其他五个长期展览项目一起（即“1960 年代以来的世界艺术史”、“零度雕塑计划”、“时间轴出版计划”、“长桌会议厅”和“艺术家谱系研究”），共同构成 START 星美术馆的系列发展框架，是 START 星美术馆旗帜鲜明的价值标志。

该展览期间，部分参展艺术家们将于展览现场发起公共活动并与观众见面。

Screening Project I: Spring Chamber

Exhibition Duration: March 9 to April 14, 2024

Project Venue: Start Museum, Shanghai

Curatorial Team: Start Museum

The inaugural "Screening Project I" at Start Museum will open to the public from March 9th to April 14th, 2024. This marks the beginning of Start Museum's long-term screening initiative. In the future, the museum will commence each year with a "Screening Project" systematically examining the historical threads of international video art and the contemporary creative achievements of artists.

This year's inaugural "Screening Project I" selected through recommendations by researchers and scholars, presents works by 21 artists from different regions and generations worldwide, including China, Switzerland, the United States, Germany, and Singapore. Artists such as Bian Yunxiang, Chen Xi, Alex Da Corte, Dabeyuzhou, Julian Junyuan Feng, Gao Jié, Guan Xiao, Li Ran, Liang Yujue, Liu Chuang, Shahryar Nashat, Rachel Rose, Hito Steyerl, Rhett Tsai, Yu Jinying and so on will showcase their outstanding creations in this exhibition.

Start Museum presents its institutional philosophy and distinctive features in a pioneering manner. This project is part of the museum's long-term research exhibition program. Alongside five other concurrent projects, namely "World Art History since the 1960s", "Zero-Degree Sculpture Project", "Timeline Publishing Project", "Long Table Conference Hall" and "Genealogy Study of Artists", it forms the long-term development framework of Start Museum, representing its distinctive

values.

During the exhibition, some participating artists will initiate public activities and interact with the audience at the exhibition venue.